
 
 
 
 
 
 

OiSO.0002.55.2023 

 

 

PROTOKÓŁ NR LV/2023 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 12 czerwca 2023 roku 

 

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji obecnych było 12 Radnych, nieobecni 

Radny Piotr Ogrodnik i Radny Stanisław Potoczny, Radny Zbigniew Szpiech (lista obecności  

w załączeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 13.02 do godziny 13.32. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec – Adrian Skubisz. 

 

Po dokonaniu otwarcia LV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy, zwołanej na wniosek 

Wójta Gminy Nozdrzec, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Przewodniczący zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad w pkt. 3 podpunkt b) o projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Sołtysa Sołectwa Wesoła Ujazdy, Ryta Górka 

informując, iż jest to ostatni dzień na rozpatrzenie skargi. Wniosek przyjęto głosami: za – 12, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie kworum. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na rok 2023, 

b) rozpatrzenia skargi na Sołtysa Sołectwa Wesoła Ujazdy, Ryta Górka.  

4. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3.  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i pytań, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

  

Uchwała Nr LV/469/2023 w sprawie budżecie gminy na rok 2023 przyjęta głosami:  

za – 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

http://bip1.nozdrzec.pl/wp-content/uploads/2023/06/SKMBT_C454e23060715160.pdf


Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Sołtysa Sołectwa Wesoła Ujazdy, Ryta 

Górka. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały Radni otrzymali przed sesją. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawiła uzasadnienie do 

procedowanego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż przedmiotem postępowania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji była skarga wniesiona przez skarżącego na Sołtysa Sołectwa Wesoła 

Ujazdy, Ryta Górka w wyniku otrzymanego pisma od Pani Sołtys. Jak ustalono w trakcie 

postępowania Pani Sołtys Sołectwa Wesoła Ujazdy, Ryta Górka nie jest autorką 

wspomnianego pisma, lecz zostało podsunięte do podpisu Pani Sołtys, co wynika  

z oświadczenia osoby, która przyznaje się, że napisała pismo do skarżącego i podsunęła Pani 

Sołtys do podpisania. Pani Sołtys przybiła pieczątkę i podpisała pismo nie będąc świadoma 

tego co podpisuje. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zajmowała się skargą pod kątem 

kradzieży danych osobowych, W dniu dzisiejszym na posiedzeniu komisji, Pani Sołtys  

przedstawiła zawiadomienie z 2010 roku, z którego wynikało, że dane skarżącego były  

w posiadaniu nie tylko Pani Sołtys. Biorąc pod uwagę powyższe fakty Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji uznała skargę za niezasadną w obszarze wykorzystania danych 

osobowych. Natomiast co do rzekomego popełnienia przestępstwa, Komisja Skarg Wniosków 

i petycji nie jest właściwym organem do rozpatrywania tej kwestii. 

 

Radny Marian Zabój pytał czy Pani Sołtys zgadza się z komisją. 

 

Pani Sołtys Sołectwa Wesoła Ujazdy Ryta Górka poinformowała, że nigdy nie przegląda 

otrzymanych kwitariuszy kartka po kartce, kwitariusz jest wykorzystywany w momencie 

dokonywanej wpłaty. Pani Sołtys wspomniała o piśmie z 2010 r. gdzie dane skarżącego były 

w posiadaniu około 8 osób i stwierdziła, że Pani, która się podszyła pod Sołtysa złożyła wiele 

dokumentów na, które z urzędu nie było żadnej reakcji. W swej wypowiedzi Pani Sołtys 

przekazała, że po otrzymaniu skargi udała się na Policję, gdzie otrzymała informację, że takie 

pismo może być podrobione ze względu na postawioną parafkę. Pani Sołtys oznajmiła, iż 

skarżącego nie zna i nigdy nie widziała, dane skarżącego zostały udostępnione z urzędu 8 

osobom co wynika z przedłożonego pisma. Na koniec swej wypowiedzi Pani Sołtys 

stwierdziła, że nie będzie nastawała na mieszkańców i nie wie co ma zrobić ponieważ ze 

skargą nie ma nic wspólnego, ale została opublikowana. 

 

Do słów Pani Sołtys na temat udostępnionych danych w piśmie z 2010 r., podpisanego przez 

pracownika będącego obecnie na emeryturze, Sekretarz Gminy poinformowała, że nie był to 

wyciek danych osobowych z urzędu, a zgodnie z obowiązującym prawem powiadomienie 

stron o wydaniu decyzji o warunkach zabudowy – jest to standardowe pismo.  

 

Przewodniczący odniósł się do słów Pani Sołtys w kwestii postawionej parafki, gdzie 

stwierdził, że pismo to posiada adres wnoszącego skargę i podpis, więc nie ma mowy  

o anonimie. W przypadku gdyby to był anonim to pozostałby bez rozpatrzenia. 



Przewodniczący przypomniał sytuację, gdzie również przeciwko jego osobie na podstawie 

anonimów toczyło się postępowanie Urzędu Wojewódzkiego. Z uwagi na fakt, iż skarga nie 

jest anonimem została opublikowana na stronie Biuletynu Informacji Publicznej i rozpatrzona 

według obowiązujących przepisów. 

 

Radny Marian Zabój pytał czy wszystkie skargi są publikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

Przewodnicząca Komisji skarg Wniosków i Petycji potwierdziła publikację skarg i petycji. 

 

Pani Sołtys przekazała, że nie wyraziła zgody na udostępnienie nr telefonu komórkowego,  

a na stronie jest udostępniony.  

 

Sekretarz poinformowała, że publikacja nr telefonu jest na podstawie podpisanej zgody  

i zostanie to sprawdzone. 

 

Radny Stanisław Szpiech poinformował, że będąc sołtysem podawał nr telefonu do kontaktu. 

 

Pani sołtys stwierdziła, iż nr tel. komórkowego udostępniła tylko dla urzędu, a do publicznej 

wiadomości nr tel. stacjonarnego. 

 

Wobec braku uwag i pytań, Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do głosowania.  

  

Uchwała Nr LV/470/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi na Sołtysa Sołectwa Wesoła 

Ujazdy, Ryta Górka przyjęta głosami: za – 11, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec 

zakończył obrady LV sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Nozdrzec.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 

 

 


